
Protokół Nr XXXVI/12
z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 22 listopada 2012 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 10.00, zakończono o godzinie 14:00
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kazimierowicz
Protokołowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
1/ Radni: wg załączonej listy obecności str .
2/ Burmistrz Sokółki Stanisław Małachwiej, Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot,
Zastępca Burmistrza Piotr Karol Bujwicki,
3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek
organizacyjnych Gminy, przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg
załączonej listy obecności - .
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie
na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.
Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji z dnia 26 października 2012 r.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Informacja o działalności ZZO Euro Sokółka.
7. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 rok,
8. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od

nieruchomości,
9. Projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji

podatkowych,
10. Projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru

podatku rolnego.
11. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sokółka.
12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały XXXV/246/12 Rady Miejskiej w

Sokółce z dnia 26 października 2012 r. w sprawie przystąpienia do opracowania
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Sokółka w
granicach administracyjnych i części obszaru gminy Sokółka.

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Sokółka w granicach administracyjnych i części obszaru
gminy Sokółka

14. Projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na
terenie Gminy Sokółka,

15. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego
Gminy Sokółka na lata 2013-2017.

16. Informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2011/2012, w
tym o wynikach sprawdzianu i egzaminu w szkołach, prowadzonych przez gminę
Sokółka.

17. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
18. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.



Ad. 1
Otwarcie sesji.
Przewodniczący otworzył obrady XXXVI sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że
podejmowane w dniu dzisiejszym uchwały będą prawomocne.

Ad.2
Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący Rady J.Kazimierowicz wniósł o zdjęcie pkt. 13 w sprawie zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Sokółka w granicach
administracyjnych i części obszaru gminy Sokółka. Wniósł również o wprowadzenie projektu
uchwały w sprawie skargi Przewodniczącej Rady Rodziców przy Przedszkolu Nr 5 w Sokółce
i Żłobku Miejskim w Sokółce dotyczącą działań podejmowanych przez Burmistrza Sokółki
Burmistrz S.Małachwiej poparł wniosek Przewodniczącego Rady o zdjęcie pkt. 13 z porządku
obrad.
Radny S.Sawicki wniósł o wprowadzenie punku dotyczącego wyrażenia zgody przez radę do
powołania eksperta do zbadania zgodności z prawem przetargu.
Radny T.Grynczel poinformował, że taki wniosek padł już na ostatniej sesji ale Pan Sekretarz
stwierdził, że to Komisja Rewizyjna powinna to zrobić.
Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.
Radny S.Sawicki zgodził się z treścią zaproponowanego projektu uchwały i poprosił o
wniesienie tego punktu do porządku obrad.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wnioski.
Wniosek o zdjęcie pkt. 13 porządku obrad, projektu uchwały w sprawie zmiany miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Sokółka w granicach administracyjnych i
części obszaru gminy Sokółka.
Radni 13 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek.
Wniosek radnego Sawickiego o wprowadzenie od porządku obrad projektu uchwały w
sprawie zlecenia Kontroli dla Komisji Rewizyjnej.
Radni 16 głosami "za" przy 4 "przeciw" i l "wstrzymującym się" przyjęli wniosek.
Wprowadzenie projektu uchwały jako pkt. 16 w sprawie skargi Przewodniczącej Rady
Rodziców przy Przedszkolu Nr 5 w Sokółce i Żłobku Miejskim w Sokółce dotyczącą działań
podejmowanych przez Burmistrza Sokółki
Radni jednogłośnie wprowadzili punkt.
Radni obradowali wg. następującego porządku.

l. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji z dnia 26 października 2012 r.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Informacja o działalności ZZO Euro Sokółka.
7. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 rok,
8. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od

nieruchomości,
9. Projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji

podatkowych,
10. Projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru

podatku rolnego.



11. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sokółka.

12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały XXXV/246/12 Rady Miejskiej w
Sokółce z dnia 26 października 2012 r. w sprawie przystąpienia do opracowania
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Sokółka w
granicach administracyjnych i części obszaru gminy Sokółka.

13. Projekt uchwały w sprawie zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej
w Sokółce.

14. Projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na
terenie Gminy Sokółka,

15. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego
Gminy Sokółka na lata 2013-2017.

16. Projekt uchwały w sprawie skargi Przewodniczącej Rady Rodziców przy
Przedszkolu Nr 5 w Sokółce i Żłobku Miejskim w Sokółce dotyczącą działań
podejmowanych przez Burmistrza Sokółki.

17. Informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 201112012, w
tym o wynikach sprawdzianu i egzaminu w szkołach, prowadzonych przez gminę
Sokółka.

18. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
19. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad.3
Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji z dnia 26 października 2012 r.
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XXXV Sesji z dnia 26 października 2012
r.
Rada 20 głosami "za" przy 1 "wstrzymującym się" przyjęła protokół.

Ad.4
Interpelacje i zapytania radnych.
Radna J. Bieniusiewicz zapytała czy to prawda że Pan Burmistrz Sokółki zaniechał
uregulowania prawa własności wobec lokali zajmowanych przez Bibliotekę Publiczną oraz
Ośrodek Pomocy Społecznej, za które gmina uiszcza czynsz. Czy Burmistrz znowu wynajmie
kancelarie prawną bo gmina płaci czynsz za swoje lokale.
Radny J.Panasiuk zapytał odnośnie oświetlenia w miejscowości Wysokie Laski, co będzie
dalej?
Radny P.Kułakowski zapytał na jakie podstawie i z czego to wynika ze Burmistrzowi zlecili
firmie obsługujące hot sportu obniżenie parametrów tego internetu? Jakie są plany
Burmistrzów do dalszego utrzymywania hot spotów, czy z końcem roku przestaną działać?
Na jakim etapie trwają prace nad szacowaniem oszczędności na oświetleniu? Jak mocno
rośnie dług Euro Sokółka co do budżetu naszej gminy? Czy nie popełniamy tutaj jakiegoś
błędu odraczając w spłacie a szukamy oszczędności na wyłączaniu światła, a śmieci jadą
nadal do Karcz. W jaki sposób Euro Sokółka zarabia pieniądze w tej chwili?
Radny D.Matoszko zapytał odnośnie monitoringu w Przedszkolach? Dlaczego nie ujęto tej
inwestycji w budżecie i skąd Przedszkola wzięły środki na ten cel?
Radny S.Sawicki zapytał, czy to prawda że mimo odrzucenia pieniążków które mieliśmy
dostać na realizację zadania przeniesienia Środowiskowego Domu Samopomocy w Sokółce
Pan i tak przeniesie tą świetlice do Przedszkola Nr 5.

Ad.S
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.



Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami przedstawił Zastępca
Burmistrza Piotr Bujwicki ( w zał. str )

Ad.6
Informacja o działalności ZZO Euro Sokółka przedstawił Burmistrz Stanisław Małachwiej
wyjaśnił, że w tej chwili jest przygotowywany umowa dzierżawy, która rada będzie musiała
zaakceptować. W tej chwili przyjeżdża do nas tylko frakcja podsitowa, która będzie
wykorzystywana do rekultywacji starego wysypiska. Prezes jest w tej chwili na targach w
Poznaniu. Mam nadzieje że na kolejnej sesji Pan Prezes będzie i przekaże więcej informacji.
Co do zapytania radnego Panasiuka z poprzedniej sesji, że pożar był zasypywany śmieciami.
Przyjeżdża frakcja podsitowa która jest wykorzystywana do rekultywacji wysypiska, w
miedzy czasie wyjeżdżają śmieci zgodnie z harmonogramem do Studzianek.
Radna E.Jakimik poprosiła o pisemną informację dla radnych odnośnie sytuacji spółki.
Radny J.Panasiuk zapytał gdzie jest sens i logika zasypywania śmieci piaskiem, skoro
będziemy je sortować ponownie. Godzi. 17sta wjeżdża samochód do Karcz, rejestracja
lubelska. Co o tej porze robi Pani na wadze, czego ona pilnuje. Albo Pan jest robiony w
konia? Widziałem ile jest poszpitalnych odpadów składanych.
Burmistrz S.Małachwiej powiedział, że być może komuś zależy żeby przyjeżdżać i gasić
pożary. To jest problem, że z niewyjaśnionych przyczyn powstają pożary. Spółka postanowiła
przysypać warstwą żwiru żeby nie zachodziło do samozapłonów. Na podstawie, czego Pan
stwierdza ze tam jedzie śmieci. Ja jestem, co dwa tygodnie i nie widzę tego. Skąd informacja,
że tam są odpady niebezpieczne to proszę zgłosić to do odpowiednich organów.
Radna lWysocka zapytała jak przedstawia się kara Urzędu Marszałkowskiego, która została
nałożona na spółkę i jakie koszta poniosła by gmina gdyby tą karę trzeba było by uiścić.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że były dwie kary. Jedna dotycząca magazynowania
niezgodnie z decyzja wydaną przez starostwo powiatowe, kara była nałożona w wysokości
ok. 40 mln. zł. Po wyjaśnieniach już tej kary nie ma. Druga sprawa dotyczyła śmieci lezących
na działce leśnej i tu sprawa się toczy.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2012 rok przedstawiła Pani
Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia K.Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str. .....
Dyskusji nie było.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXXV/253/12

w zał. str. .

Ad.8
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości
przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia K.Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .
Opinia K.Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego- opinia pozytywna w
zał. str., ...
Radny S.Sawicki powiedział, że wzrost podatków będzie ok. 5,5 % ale nie wiem czy
zauważyli radni że mamy zaledwie 8 % mniej od wskaźnika górnego dla mieszkańców. Ale te



pieniądze które wpływają nie są odpowiednio wydawane. Czy nie lepiej dać mniejsze podatki
ale sprawić żeby przedsiębiorstwa się rozwijały.
Radny J.Panasiuk dodał, ze jest przeciwnikiem podnoszenia podatków bo środki potem są
wydawane niewiadomo gdzie i po co.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 12 głosami "za" przy 4 "przeciw" i 5"wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXXV/254/12

w zał. str. .

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji
podatkowych przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia K.Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .
Radny S.Sawicki zapytał jaka jest możliwość sprawdzenia podatnika odnośnie prawidłowości
zadeklarowanych klasyfikacji budynków. Cały czas mówię żeby wykorzystać nasza Straż
Miejską do sprawdzenia tego, bo dużo środków nam ucieka z budżetu.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że kierujemy się metoda zaufania do obywatela. Mamy
informacje ze Starostwa, którą weryfikujemy ale również mieszkańcy donoszą na sąsiadów,
wtedy wysyłana jest Komisja sprawdzająca.
Radny S.Sawicki zaproponował czy nie opłaciłoby się dla gminy przeprowadzenia kontroli
raz na 5 lat ewidencji budynków.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" przy l "przeciw" powzięli
Uchwałę Nr XXXV/255/12

w zał. str .

Ad.10
Projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego
przedstawił Burmistrz Stanisław Małachwiej.
Opinia K.Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str .
Opinia Komisji Rolnictwa - opinia pozytywna w zał. str. ....
Radny S.Sawicki przeanalizowałem podatek rolny który był ustalony rok temu, było 59 zł.
obniżone 20% od stawki górnej. Proszę teraz Burmistrz zaproponował obniżenie ceny skupu
żyta o 12% w stosunku do górnej stawki. Czy była w tamtym roku klęska urodzaju czy klęska
żywiołowa? Nie było. Bo ja nie mam podstaw do poparcia tego pomysłu to jest wymysł tylko
Pana. Stawiam wniosek o postawieni ceny skupu żyta na poziomie 70 zł. co daje nam 8% od
górnej stawki tyle co dla wszystkich mieszkańców Sokółki.
Burmistrz S.Małachwiej podatek rolny jest specyficznym podatkiem, który bierze się z ceny
realnej za skup żyta. I w stosunku rok do roku może skoczyć nawet o 100%.
Radny J.Panasiuk dodał, że sytuacja rolników jest bardzo ciężka i Burmistrz wychodzi z
dobra inicjatywą.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 18 głosami "za" przy l "przeciw" i 2 "wstrzymującymi się" powzięli
Uchwałę Nr XXXV /256/12



Ad. H
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego Gminy Sokółka przedstawił Zastępca Burmistrza Piotr
Bujwicki.
Prezentacje przedstawiła firma Adampol. Prezentacja jest załącznikiem do oryginału
protokołu.

Opinia K.Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego- opinia pozytywna w
zał. str., ...
Przewodniczący Rady Miejskiej J.Kazimierowicz zapytał o mieszkańców którzy są
pobudowani wokół tego terenu.
Pan Jerzy Szaciłowski z firmy Adampol wyjaśnił, że oczywiście że taka propozycję mają dla
tych mieszkańców. Planowany obszar, który chcą zająć to 50 ha, firma Adampol jest
właścicielem 28 ha. Reszta gruntów chcemy dokupić.
Radny R.Rybiński zapytał o kapitał zagraniczny spółki, oraz o poprawę infrastruktury
drogowej i na jakim etapie jest pozwolenie na budowę tego terminala.
Pan Jerzy Szaciłowski wyjaśnił, że na spółkę Adampol składają się trzech akcjonariuszy.
Przedstawiciel firmy Adampol wyjaśnił, że nie ma pozwolenia na budowę bo pierwszym
etapem jest zmiana studium jeśli chodzi o infrastrukturę drogową chodzi o drogi wokół tego
terenu.
Radny P.Kułakowski zapytał jak bardzo firma Adampol mogła by wpłynąć na spółki PKP aby
wiadukt nad torami kolejowymi w okolicach Os. Zielonego mógł by powstać.
Radny Moździerski zauważył że od 2007 roku przybieramy się do zagospodarowania tego
terenu, wtedy zmieniliśmy to na teren rekreacyjny. Nie miało to wtedy sensu. Ta dzisiejsza
uchwała jest właściwa i stawiam wniosek o zamknięcie dyskusji.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zakończenie dyskusji.
Radni 14 głosami "za" przy 5 "przeciw" zamknęli dyskusję,
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 20 głosami "za" przy l "wstrzymującymi się" powzięli
Uchwałę Nr XXXV/257/12

w zał. str. .

Ad.12
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały XXXV/246/12 Rady Miejskiej w Sokółce z dnia
26 października 2012 r. w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Sokółka w granicach administracyjnych i części
obszaru gminy Sokółka przedstawił Burmistrz Stanisław Małachwiej .
Opinia K.Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego- komisja nie
zaopiniowała projektu uchwały.
Radna J.Bieniusiewicz Panie Przewodniczący, wysoka Rado Panie Burmistrzu. jaka uchwałę
podjęliśmy w dniu 26 października w sprawie przystąpienia do zmiany czy zmiany? Czy to
jest literówka? Powinno to być poprawione jak należy. Wnoszę o poprawne sformułowanie
uchwały z dnia 26 października. Druga sprawa. Dlaczego po przystąpieniu nie ma tego
obwieszczenia do wyłożenia do publicznej wiadomości? Co ma powstać na tym terenie czy



market? Na poprzedniej sesji była dyskusja w której ja zwróciłam uwagę że na 2 mln
bezrobotnych większość to są sprzedawcy. niszczy się Polskę poprzez nie odprowadzanie
podatku dochodowego i niszczenie drobnej przedsiębiorczości. Pan Burmistrz odpowiedział,
że jest porozumienie ze Związkiem Pracodawców i Przedsiębiorców Ziemi Sokólskiej że nie
będziemy przeznaczać dużych terenów w centrum miasta pod budowę sklepów
wielkopowierzchniowych chociaż nie wiadomo jakie maja plany właściciele tego terenu.
wobec tego mam pytanie. Czy Pan zamierza realizować to porozumienie? w Łomży na
przykład blokuje się budowę w centrum miasta. Wobec powyższego co do porozumienia
pracodawców. Jak zamierza Pan realizować to porozumienie wobec dzisiejszej zmiany
uchwały.
Burmistrz S.Małachwiej przy tej zmianie uchwały nie będzie możliwości pobudowania
takiego supermarketu. Teraz przystępujemy do zmiany apotem będzie rada zatwierdzać
zmianę. Będą zapisy tekstowe, które będą bardzo ważne. Państwo ostatecznie zadecydujecie
to co architekt zaproponuje i od zapisów w ostatecznej uchwale będzie zależało co tam
powstanie.
Radny S.Pałusewicz zapytał kto był inicjatorem przystąpienia do zmiany tego terenu?
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że jest wniosek od przedsiębiorcy z Augustowa który nabył
w większości ten teren. W planie zagospodarowania ten obszar był oznaczony literką R.
Zmienił się właściciel tego terenu i złożył wniosek o zmianę na teren pod usługę nieuciążliwa.
Radny S.Sawicki chce wykazać pełne niekonsekwencje w stosunku do niepodejmowanych
decyzji przez Państwa lub przez Burmistrzów. Nie wiem czy Radni pamiętają teren za
Arhelanem i Biedronka przy Targowej. Nagle ktoś lobował żeby teren ten zablokować dla
celów usługowych i teren został zablokowany. Za tym lobbował Pan Cydzik i jeden
właściciel Arhelanu. Piękny teren zaniedbany bagnisty. Nagle ktoś wnioskował o zmianę tego
miejsca. Potem się obudzimy ze powstanie market ale nie musi. Głosują za tym wnioskiem
pozwolimy na to. Za budową takich sklepów wiąże się zwalnianie ze sklepów tzw.
rodzinnych. Będzie problem z mieszkańcami, którzy taki interes prowadzą. Ja bym tylko
wspomniał, że konsekwencja radnych było ze albo jednym głosujemy a jednym nie
głosujemy. Albo rządzimy się logiką usytuowania takich punktów handlowych a nie miejsc.
Na tym terenie to ja bym widział domy to by była wizytówka miasta a nie supermarket.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że to w ostatecznym etapie będzie zależało od radnych co
tam będzie. Podobnie do terenu za Biedronką to radni zadecydowali o przeznaczeniu tego
terenu.
Radny Ł.Moździerski zapytał o wnioski co do zmiany planu zagospodarowania
przestrzennego, dotyczy to m.in. narzucenie parkingów na terenach prywatnych. Jakajest
kolejność rozpatrywania tych wniosków.
Radny J.Saciłowski zgodzę się co do tego ze rozszerzenie ten planu zagospodarowania nie ma
sensu, bo jak Burmistrz mówi że nic nie jest zadecydowane. Pani z Augustowa, która zajmuje
się pozyskiwaniem tych terenów ona pracuje dla firmy Biedronka.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że to nie jest tak osoba która wybudowała Biedronkę przy
Arhelanie, to jest przedsiębiorca z Augustowa. Proszę radnych żeby jednak przyjąć tą
uchwałę bo i tak wrócimy do tego.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Ad.13
Projekt uchwały w sprawie zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sokółce.



Burmistrz S.Małachwiej powiedział, że nie ma tu właściwej kolejności, bo najpierw Komisja
Rewizyjna powinna się zając tym tematem i jeżeli faktycznie komisja stwierdzi jakieś nie
dociągnięcia i nie będzie sama w stanie rozstrzygnąć to wówczas Komisja zwróci się do
Burmistrza o powołanie takiej osoby. W treści uchwały jest zapis że rada wyraża zgodę na
powołanie eksperta ale w jakim momencie. Proponuje żeby wykreślić drugi punkt z projektu
uchwały.
Radny S.Sawicki Pan Burmistrz powinien zlecić kontrole wewnętrzną po tych sugestiach
które zgłaszałem.
Radca Prawny D.Kowalczyk zaproponowała doprecyzowanie punktu drugiego i dopisać że
jeśli w trakcie kontroli Komisja Rewizyjna uzna że powołanie eksperta jest niezbędna.
Radny S.Sawicki dodał, że ja w taki sposób proponowałem, dlatego żeby przy kontroli
Komisja Rewizyjna nie była stronnicza. Obecny zapis w projekcie uchwały jest
wystarczaj ący.
Wniosek o dopisanie w ust. 2 ,jeżeli w trakcie kontroli Komisja Rewizyjna uzna że
powołanie eksperta jest niezbędne"
Radni 14 głosami "za" przy 3 "przeciw" i 4 "wstrzymujących się" przyjęli wniosek.
Radny S.Pałusewicz zgłosił wniosek o wykreślenie pkt. 2
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Pałusewicza o wykreślenie punktu
2.
Radni 4 głosami "za" przy 12 "przeciw" i 4 "wstrzymujących się" odrzucili wniosek.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 16 głosami "za" przy 3 "przeciw" i 2 "wstrzymującymi się" powzięli
Uchwałę Nr XXXV/2581l2

w zał. str. .

Ad.14
Projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy
Sokółka przedstawił Pan Janusz Sawicki inspektor w Wydziale Gospodarki Komunalnej i
Rolnictwa.
Opinia K.Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego- opinia pozytywna w
zał. str., ...
Radny J.Wysocka zapytała o opinie Powiatowego Inspektora Sanitarnego oraz czy gmina się
przymierza do Punku Zbiórki Selektywnego odpadów.
Pan Janusz Sawicki wyjaśnił, ze opinia była pozytywna a tzw. PSZOK wstępnie po
rozmowach najprawdopodobniej zostanie usytuowany w MPO Sokółka.
Radny Ł.Moździerski zapytał jak będzie wyglądać zbiórka zużytego sprzętu.
Pan Janusz Sawicki wyjaśnił, że dwa razy w roku była organizowana zbiórka a w przyszłości
będzie ten sprzęt odbierać firma która wygra przetarg ale też będzie można to dostarcza we
własnym zakresie do PSZOK.
Radny J.Saciłowski zapytał o § 6 jest zapis ze pojemniki i worki ma dostarczyć
przedsiębiorca wyłoniony w drodze przetargów. Obawiam się że jak będzie 7 kolorów
worków wystawionych to będzie bałagan, bo worki będą rozrywane zwłaszcza przy
śmietnikach przy blokach. Czy nie lepiej byłoby pozostać przy pojemnikach?
Pan Janusz Sawicki należy przystąpić do tworzenie punktów zbiórki odpadów przy
zabudowie wielorodzinnej w których ustawione będą takie pojemniki.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.



Radni 20 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XXXV/2591l2

w zał. str .

Ad.l5
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Gminy
Sokółka na lata 2013-2017 przedstawił Zastępca Burmistrza P.Bujwicki.
Radny S.Sawicki powiedział, że z tymi planami się w ogóle nie zgadzam. W 2014 r.
planujecie inwestycje rozbudowa obiektów nad zalewem sokólskim. Przeznaczyliście 2 mln
ze środków unijnych i 2 mln. zł. z kredytów. Czy nie lepiej za te środki dokonać remontu
Przedszkola Nr 4. Koszt takiej inwestycji jest w granicach od 2,5 mln zł. do 3,5 mln. zł. Ja
bym się bardzo zastanowił nad tym zadaniem żeby dokonać tego remontu. Dlaczego nie ma
ujętej inwestycji budowy miniobwodnicy? Idziemy w złym kierunku, nie szukamy rozwiązań
infrastrukturalnych dla miasta.
Radny J.Saciłowski zapytał o inwestycje na ul.Kwiatowej była w WPI ale w tej chwili nie ma
w wykazie.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił, że WPI to nie wyrocznia, są wpisane kwoty które
najprawdopodobniej się zmniejsza po przetargach. Co od ośrodka nad zalewem wątpię czy
będzie realizowany w 2014 r. ale została tak oceniona.
Radna lBieniusiewicz na podstawie jakiej mocy prawnej uchwalamy to WPI.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki wyjaśnił że na podstawie uchwały z 2003 r.
Radny Ł.Moździerski zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek.
Radni 17 głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się" zamknęli dyskusje.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 16głosami "za" przy 1 "przeciw" i 3 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXXV/2601l2

w zał. str .
Ad.l6
Projekt uchwały w sprawie skargi Przewodniczącej Rady Rodziców przy Przedszkolu Nr 5 w
Sokółce i Żłobku Miejskim w Sokółce dotyczącą działań podejmowanych przez Burmistrza
Sokółki przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Grynczel.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 13 głosami "za" przy 7 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XXXV/261/l2

w zał. str. .

Ad.l7
Informację o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2011/2012, w tym o
wynikach sprawdzianu i egzaminu w szkołach, prowadzonych przez gminę Sokółka.
Radny S.Sawicki podziękował dyrektorom szkół za ta informację. Zapytał czy realna jest
szansa przebudowy Przedszkola Nr 4.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot odpowiedział, że tak jest potrzeba remontu. Ale jeśli nic się w
prawie nie zmieni to będzie o lf4 mniej dzieci które pójdą do szkół.



Ad.18
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki na zapytania z poprzedniej sesji.
- na zapytanie radnego Januszkiewczicza odnośnie ochrono przeciwpożarowej w Geniuszach
wyjaśnił, ze już w piątek otrzymaliśmy dokumentacje z pozwoleniem na budowę,
- na zapytanie radnego Kułakowskiego odnośnie ul. Lewickiego wyjaśnił, że były takie
problemy, firma wykonując ten chodnik nie popisała się ale 5 razy odbierano ten chodnik i za
5 razem dokonano odbioru.
- na zapytanie radnego Panasiuka odnośnie drogi w miejscowości Szyszki wyjaśnił, że z
naszych informacji wynika że tylko wodociągi jeżdżą ta droga i jeszcze jedna firma.
- na zapytanie radnego Saciłowskiego odnośnie realizacji uchwały w sprawie skargi Pana
Franciszka H. wyjaśnił, że Pan H. wystąpił również na pozwolenie na handel uliczny i
zaskarżył te pozwolenie do SKO. Przy okresie świątecznym Pan H. handlował tam ale
decyzja jest nieprawomocna więc będzie wszczęte postępowanie.
Na zapytania z dzisiejszej sesji wyjaśnił.
- odnośnie pracy komisji do sprawy inwentaryzacji oświetlenia, sprawdzaliśmy stan
oświetlenia złożyliśmy swoje wnioski jest tam ok. 300 lamp do wyłączenia oraz miejsca w
których powinny być zawieszone nowe lampy. Co do Wysokich Lasek tam są tylko dwa
domy i z 5 lat będzie tam maksymalnie 2 lampy.
Burmistrz S.Małachwiej odpowiedział:
- na zapytanie odnośnie monitoringu miasta wyjaśnił, ze drugi przetarg został ogłoszony.
- na zapytanie odnośnie hot spotów wyjaśnił, że jest termin do końca roku i w następnym roku
nie przewidujemy uruchomienia ponownie,
- na zapytania odnośnie ZZO Euro Sokółka wyjaśnił, że wpłynął wniosek kolejny o
przesuniecie terminu płatności, wyraziłem zgodę do 15 grudnia
- na zapytanie radnej Jakimik odnośnie przeniesienia OPS do Starostwa Powiatowego
wyjaśnił, że odpowiedz ze Starostwa przyszła ze nie są w stanie udostępnić tych miejsc.
- na zapytanie radnej Bieniusiewicz odnośnie lokali Biblioteki i OPS, trwają dyskusje i
miejmy nadziej że dojdziemy do porozumienia.
Radny P.Kułakowski zwrócił uwagę że internet od pewnego czasu przestał dobrze działać, ale
powinien być chociaż dostępny dla turystów chociażby w okolicach dworca i centrum. Co do
ul. Lewickiego to tez nie jest do końca prawda, to jest nie poważne podejście do inwestycji.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot odpowiedział:
- na zapytanie radnego Matoszko odnośnie monitoringu na Przedszkolach, to były wnioski od
Dyrektorów i środki pochodziły z oszczędności z wynagrodzeń a dokładnie z redukcji etatów.
- na zapytanie radnego Sawickiego odnośnie przeniesienia Środowiskowego Domu
Samopomocy do Przedszkola NR 5. W celu osiągnięcia wyższych standardów w tym
budynku będziemy próbowali ponownie pozyskać środki na remont.

Ad.19
Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę na zadłużenie Klubu Sportowego Sokół i te środki z
zadłużenia można przeznaczyć na inne inwestycje. Zaapelował również o to aby w przyszłym
roku środki zabezpieczyć na inwestycje budowy chodników na ul. Konopnickiej.
Przewodniczący odczytał informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej odnośnie oświadczeń
majątkowych za 2011 rok.
W związku z wyczerpaniem porządku, obrady Sesji w dniu dzisiejszym zostały zakończone.
Protokółowała Przewodniczył
Joanna Korzeniewska Jerzy Kazimierowicz


